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Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Καλησπέρα σας. Ο Πρόεδρος της ΠΟΕ-ΟΤΑ που ήρθε 

από τη Θεσσαλονίκη είναι κοντά μας.  

  Καλησπέρα κ. Μπαλασόπουλε.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Καλησπέρα σας.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Συζητούμε για όλη αυτή την κατάσταση. Τελικά μπορεί ν’ 

αποτραπεί; 

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εμείς πιστεύουμε ναι.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Πρέπει ν’ αποτραπεί;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και πάλι πιστεύουμε ναι. Διότι αυτός ο νόμος είναι 

τυφλός. Αν πραγματικά ήθελε να λύσει προβλήματα που υπάρχουν σε 

πολλούς Δήμους, είτε υπάρχει έλλειψη προσωπικού είτε υπάρχει πλεόνασμα 

προσωπικού, θα έπρεπε να έχει γίνει καταγραφή, κάτι που δεν έχει γίνει μέχρι 

στιγμής. Το δεύτερο είναι ότι πιθανότατα αν εφαρμοστεί, θα πάρει από ένα 

Δήμο διότι εμπίπτει να είναι 10 και παραπάνω, το 10% έως 25%, να 
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δημιουργήσει πρόβλημα εκεί και να μη λύσει προβλήματα άλλων Δήμων ή 

άλλων Υπηρεσιών.  

  Αντιλαμβάνεστε ότι αυτό δεν είναι διαθεσιμότητα, είναι 

απολύσεις. Διότι είναι μια διάταξη που ξεκάθαρα οδηγεί σε απολύσεις.  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Σας το ρώτησα και την προηγούμενη φορά κ. 

Μπαλασόπουλε, ένας Δήμος έχει δέκα Μηχανικούς, ο άλλος έχει έναν. 

Μπορούν να φύγουν οι έξι; Εσείς θα πείτε το ναι να φύγουν οι 6 από το Δήμο 

να πάνε στον άλλον; Εσείς θέλω να μου πείτε τι λέτε, ως Πρόεδρος του 

φορέα.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Σας είπα ότι πρέπει να υπάρξει καταγραφή. Έχουν 

δημιουργηθεί πάρα πολλά προβλήματα με τις διατάξεις του "Καλλικράτη"… 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Κύριε Πρόεδρε δε θέλω να σας διακόψω αλλά επειδή 

είναι αυτός ο συνδικαλιστικός λόγος, θα μου επιτρέψετε να το πω γιατί έτσι το 

αισθάνομαι..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι, δε θ’ αφήνετε να μιλήσω, πάλι δε μ’ αφήνετε.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Ένα λεπτό, είναι ένας λόγος που τον έχουμε χορτάσει. 

Ας έχουμε και μερικές απαντήσεις. Το ερώτημα, είτε συμφωνεί κανείς είτε 

διαφωνεί, είναι συγκεκριμένο. είπατε για την καταγραφή και τόσα χρόνια μια 

καταγραφή ψάχνουμε, αλλά δεν έγινε ποτέ. Κι είναι ευθύνη της πολιτείας που 

δεν έγινε.  

  Το επόμενο ερώτημα όμως που σας θέτει είναι πολύ 

συγκεκριμένο. Σας λέει, 10 ειδικότητες στον ένα Δήμο, μία στον άλλο. Πρέπει 

ή δεν πρέπει; Μη μας ξαναπείτε την καταγραφή.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Σας λέω ότι είχαμε με τον "Καλλικράτη" τη μεταφορά 

προσωπικού που αντί να μεταφερθεί στους Δήμους του νομού μεταφέρθηκαν 

όλοι στις πρωτεύουσες. Δεν το έλεγε αυτό η ΠΟΕ-ΟΤΑ για ν’ απολογούμαι 

εγώ, το έλεγε τότε ο νόμος… 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Εσείς συμφωνείτε στο να μεταφέρετε προσωπικό;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Θα σας πω ποια είναι η θέση μας. Λέμε καταγραφή 

και όπου πραγματικά υπάρχει πλεονάζον προσωπικό, θα πρέπει να 

εξυπηρετήσει και τους Δήμους που υπάρχουν κι έχουν λείψει αυτές οι 

ειδικότητες.  
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Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Να ρωτήσω μερικά απλά πράγματα, θα ήθελα σύντομες 

απαντήσεις, γιατί τα ερωτήματα είναι απλά, όχι απλοϊκά. Έχουν γίνει 

προσλήψεις από το παράθυρο στους Δήμους;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Χιλιάδες.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Υπάρχει προσωπικό το οποίο αυτή την ώρα πλεονάζει;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Θα σας έλεγα ότι σε 5-6 Δήμους πραγματικά 

υπάρχει πλεονάζον προσωπικό. Σε άλλους είναι οριακά.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Υπάρχουν Δήμοι που πρέπει να έχουμε έλλειψη 

προσωπικού;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Υπάρχουν πάρα πολλοί Δήμοι που δεν έχουν και 

καθόλου προσωπικό. 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Η χώρα έχει χρεοκοπήσει;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ λέω ότι έχει χρεοκοπήσει εδώ και πολύ καιρό.                                        

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Κι εγώ συμφωνώ μαζί σας.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όχι όμως από το προσωπικό της Τοπικής 

Αυτοδιοίκησης.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Όχι κ. Μπαλασόπουλε, προς θεού. Αν όλα αυτά τα απλά 

ερωτήματα τα βάλει κανείς στο τραπέζι, τις απαντήσεις των ερωτημάτων, 

πιθανώς να βρει και τη συνολική απάντηση που μπορεί να έχει οδύνες, που 

μπορεί να έχει δάκρυα. Αλλά είναι απαραίτητη. Και δε μιλάω για απολύσεις. 

Γιατί δεν πρέπει ούτε στο δημόσιο ούτε στον ιδιωτικό τομέα να χάνονται 

θέσεις εργασίας. Ύφεση παράγει αυτό. Η ιστορία δηλαδή, ό,τι είχαμε έχουμε, 

έχουμε οριοθετήσει τα πράγματα, πέθανε.  

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Υπάρχει κάποια πρόνοια; Να γίνουν όλα αυτά που 

λέει η κυβέρνηση. Ας συμφωνήσουμε σ’ αυτό, το παίρνουμε de facto.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Εγώ δε θα συμφωνούσα με όλα.  

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Κάνουμε μια θεωρητική συζήτηση. Όλος αυτός ο 

κόσμος ο οποίος θα μείνει χωρίς δουλειά τι θα γίνει; Υπάρχει ένας 

προγραμματισμός; Πού θα πάνε αυτοί οι άνθρωποι; Θα μείνουν άνεργοι; 

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: 1.200.000 άνεργοι είναι στον ιδιωτικό τομέα.  
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Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Οικογένειες ολόκληρες μένουν χωρίς δουλειά. Τι θα 

γίνει όλος αυτός ο κόσμος; Απολύουν.. Παίρνουν και κάνουν έναν 

προγραμματισμό, στο όνομα της τρόικας, στο όνομα του νοικοκυρέματος.  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Μπορούμε να μάθουμε ποιες ειδικότητες θίγονται κ. 

Μπαλασόπουλε;  

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Μου απαντάει ένας άνθρωπος, τι θα γίνουν όλοι 

αυτοί που θα μείνουν χωρίς δουλειά; Ένας! Πείτε μου, τι θα γίνει όλος αυτός ο 

κόσμος; Κλέφτες θα γίνουν; Τι θα γίνουν; Επαίτες; Θα βγουν στα φανάρια; 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Αυτό το οποίο κάνουμε τώρα, στην ουσία είναι η επιτομή 

του προβλήματος που ζει η Ελλάδα σήμερα. Γιατί δίκαιο έχουν και οι ιδιωτικοί 

υπάλληλοι, οι 1.000 που χάνουν τη δουλειά τους κάθε μέρα, δίκιο έχουν και οι 

δημόσιοι υπάλληλοι, όποιοι κι αν είναι και όσοι κι αν είναι. Η μόνη λύση 

λοιπόν για το Δημόσιο που συζητάμε τώρα, είναι να πούμε κατά τη δική μου 

γνώμη ότι τα λεφτά λιγοστέψανε, δε φτάνουν. 

  Πρέπει λοιπόν να δούμε τι μπορούμε να κάνουμε. Γιατί ξέρετε 

ποια είναι η διαφορά κ. Μπαλασόπουλε; Υπήρχε ένας ιδιωτικός τομέας ο 

οποίος συντηρούσε και το δημόσιο τομέα στη χώρα. τώρα δεν αντέχει. 

Πηγαίνετε να δείτε τα στοιχεία του εμπορίου. Τα χειρότερα από τον πόλεμο, 

από το ’40. Δε γίνεται λοιπόν.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εσείς πιστεύετε ότι γι’ αυτό φταίει η λειτουργία των 

Δήμων; Το χρέος των Δήμων είναι το 0,9% του ΑΕΠ. Για να σταματήσουμε 

αυτά τα πράγματα και να λέμε… 

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Έχετε να το πληρώσετε εσείς κ. Μπαλασόπουλε; Βάλτε τα 

στο τραπέζι. Δεν έχει το κράτος να δώσει ούτε από το 0,9. Αν το έχετε εσείς, 

βάλτε το.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ εκπροσωπώ εργαζομένους κ. Πορτοσάλτε.  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Τι μου λέτε τότε λοιπόν; Άρα ν’ αυξηθούν οι φόροι να 

πληρώνουμε τους εργαζομένους.. 

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Μήπως με όλη αυτή την ιστορία πάνε να φτιάξουν 

κάτι και διαλύουν κάτι άλλο; Πού θα φτάσει η ανεργία;  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Ελένη, από κάπου πρέπει να βρεθούν αυτά τα χρήματα.  
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Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Πού θα φτάσει η ανεργία; Πάνε να φτιάξουν κάτι 

άλλο. Λένε ότι αυτή τη στιγμή βάζουν σ’ εφαρμογή αυτό το πρόγραμμα, 

ωραία, φεύγουν από τους Δήμους κτλ. Στο όνομα εν πάση περιπτώσει της 

ευταξίας, δεν ξέρω στο όνομα ποιας. Της σωστής λειτουργίας των Δήμων και 

των δημοσίων Οργανισμών.  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Στους Δήμους Ελένη, στο όνομα του να μην υπάρχει 

έλλειμμα.  

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Μισό λεπτό, υπήρξε πρόνοια; Υπάρχει κάποιος 

άλλος προγραμματισμός που θα πει ότι αυτοί οι άνθρωποι θα 

χρησιμοποιηθούν εκεί, θα πάνε εκεί; μιλάμε για χιλιάδες ανθρώπους. Η 

ανεργία είναι στο 26%, 27% και θα πάει στο 35%.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Ελένη είναι σαφές αυτό που λες. Θα σου πω ξανά πριν 

αυτό που προσπάθησα να πω και πριν. Έχουμε ένα τεράστιο πρόβλημα. Εάν 

δεν καθίσουμε όλοι με ειλικρίνεια να το συζητήσουμε και κρυφτεί ο καθένας 

πίσω από τη συνδικαλιστική του, τη δημοσιογραφική του, την ψηφοθηρική του 

ή την εύκολη για κάθε πλευρά θέση..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Μα τρία χρόνια δεν κάνουμε τίποτε άλλο.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Αν μου επιτρέπετε να ολοκληρώσω, αυτό θέλω να πω 

γιατί είναι σημαντικό, για να είναι καθαρός και ο ρόλος όλων μας. Εδώ λοιπόν, 

επειδή έχουμε πρόβλημα, εάν δεν καθίσουμε κάτω όλοι και ο 

Μπαλασόπουλος και ξεχάσει τα παλιά συνδικαλιστικά που έλεγαν εμείς τη 

μπάλα στην εξέδρα, απογραφές, καταγραφές και ό,τι άλλο και δεν υπάρχει 

πρόβλημα και οι δημοσιογράφοι να δούμε τι πραγματικά πρέπει να δούμε και 

πού πρέπει να πάει η κοινωνία και οι πολιτικοί για να δώσουν απολογία και να 

βρουν λύσεις, δε θα πάμε πουθενά..  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Ναι, αλλά τρία χρόνια εμείς πληρώνουμε. Τρία 

χρόνια εμάς παίρνουν τη ζωή..  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Κύριε Μπαλασόπουλε, όταν λέτε «εμείς» εννοείτε όλοι 

ως πολίτες.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Όλη την κοινωνία, τους εργαζομένους .  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Και μάλιστα, ανάλογα με το τι ο καθένας έχει και ακόμα 

περισσότερα. 
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Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Και είδαμε αυτά τα τρία χρόνια να υπάρχει καμία 

ελπίδα για τους εργαζομένους, για τους συνταξιούχους; Καμία. Βλέπουμε 

διαρκώς ύφεση, ανεργία, βλέπουμε δυστυχώς νέες επιβαρύνσεις, τα είπατε 

προηγούμενα, το τι θα γίνει στους ΟΤΑ κι εγώ ρωτάω.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Κύριε Μπαλασόπουλε να σας πω εσείς κι εγώ τι 

πληρώνουμε; Εσείς ως δημόσιος υπάλληλος πληρώνετε τις προσλήψεις από 

το παράθυρο που έκαναν όλοι τους κι εμείς εδώ ως δημοσιογράφοι, για να 

σας το πω αλλιώτικα, εμείς εδώ ως δημοσιογράφοι πληρώνουμε την τρέλα 

του καθενός και το παιχνίδι της διαπλοκής, να χτίζει Μέσα Ενημέρωσης για να 

μιλάμε ειλικρινά, να χτίζει Μέσα Ενημέρωσης, ν’ ανοίγει εφημερίδες, 

ραδιόφωνα και περιοδικά για να πάρει κρατικές δουλειές και σήμερα να 

μένουν δημοσιογράφοι στο δρόμο. Αυτό είναι.  

Ε. ΚΑΛΟΓΕΡΟΠΟΥΛΟΥ: Όλες οι δημόσιες, όπως και οι Δήμοι, 

επιβαρύνθηκαν κι όταν έκλεισε ας πούμε η Ολυμπιακή, μην ξεχνάμε ότι 

όποιος Οργανισμός έκλεινε, έπαιρναν τους υπαλλήλους, τους πήγαιναν δεξιά 

κι αριστερά. Δεν υπήρχε ένας προγραμματισμός ούτε εκεί. δηλαδή δεν πρέπει 

να το ξεχνάμε. Και στους Δήμους και στις δημόσιες Υπηρεσίες, όταν έκλεισε η 

Ολυμπιακή, το θυμόμαστε, έγιναν μετατάξεις και οι άνθρωποι για να βρουν 

δουλειά πήγαν εκεί.  

  Άρα, θέλω να πω ότι σ’ ένα επιβαρυμένο περιβάλλον, μπήκαν κι 

άλλοι άνθρωποι. Γιατί και τότε δεν υπήρχε πρόνοια. Δε φταίνε όμως αυτοί.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Σε καμία περίπτωση, αλλά τώρα χωρίς να βρούμε όλοι 

μαζί μια λύση, χωρίς δηλαδή να πούμε ότι μας αφορά, δε γίνεται η λύση.  

  Είναι στο τηλέφωνο ο κ. Καμίνης, μας έχει τηλεφωνήσει ο 

Δήμαρχος αθηναίων και ζήτησε το λόγο και βεβαίως θα του τον δώσουμε. 

  Κύριε Δήμαρχε καλησπέρα σας.  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Καλησπέρα σε όλους. Είπατε ότι πρέπει να καθίσουμε να 

βρούμε όλοι μια λύση. Κι εγώ συμφωνώ σ’ αυτό που λέτε. Και η λύση πρώτα 

απ’ όλα θα πρέπει να είναι μια λύση ορθολογική, δίκαιη και να λαμβάνει υπ' 

όψιν κάποιες πραγματικότητες της χώρας. Τι εννοώ μ’ αυτό: Εάν καθίσουμε 

να μιλάμε γι Ασφαλιστικό Ταμείο εάν υπάρχει ή όχι πλεονάζον προσωπικό, δε 

μπορούμε να το κάνουμε αυτό με σοβαρότητα, παρά μόνο αφού θα έχουμε 

μετρήσει τους ανθρώπους και τις Υπηρεσίες.  
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  Αυτό σημαίνει αξιολόγηση. Αυτό που δεν έγινε ποτέ στη χώρα, 

έχουμε αρχίσει τώρα να το κάνουμε, αλλά προτού το τελειώσουμε και 

μπορούμε, σας βεβαιώνω, το είπε και ο Υπουργός, να τελειώσουμε πολύ 

γρήγορα, βάζουμε το κάρο μπροστά από τ’ άλογα. Δηλαδή κάνουμε οριζόντια 

περικοπή ανθρώπων χωρίς να έχουμε αξιολογήσει αν πραγματικά οι 

άνθρωποι αυτοί χρειάζονται.  

  Σήμερα μιλούσαμε με τους Διευθυντές μου και μου λέει ένας: 

«Κύριε Δήμαρχε, με αυτά τα μέτρα τώρα μου φεύγουν δυο Τεχνικοί 

απαραίτητοι και όταν θα τελειώσει η αξιολόγηση, θα προκύψει ότι 

χρειαζόμαστε τρεις». Λοιπόν, είναι σοβαρά πράγματα αυτά; Πάλι δηλαδή 

πάμε να κάνουμε κάτι, μια οριζόντια, άδικη και ανορθολογική, το επισημαίνω, 

περικοπή;  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Νομίζω κ. Δήμαρχε ότι συμφωνούμε όλοι σ’ αυτό που 

λέτε και είναι έτσι κι εκεί και η Ελένη έχει δίκιο, αυτό που κάνουμε τώρα 

πληγές ανοίγουμε. Δηλαδή λύνουμε το πρόβλημα του καρκίνου, ούτε καν με 

ασπιρίνη, αλλά με ληγμένο φάρμακο. Γιατί περί αυτού συζητάμε.  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Ναι, και με το χασαπομάχαιρο, έτσι; Το οποίο δεν είναι σοβαρό. 

Όταν πράγματι πριν από 3-4 χρόνια ουσιαστικά μετατάσσαμε τους πιλότους 

της Ολυμπιακής, τότε τι σημαίνει μετατάσσω έναν πιλότο; Τι θα κάνει ο 

πιλότος στη Δημόσια Διοίκηση; Τότε μας έλειψε το θάρρος να πούμε ότι εδώ 

πέρα έναν αντιπαραγωγικό τομέα τον κλείνουμε και κάποιοι άνθρωποι και 

μάλιστα πάρα πολύ καλά αμειβόμενοι, πρέπει να πάνε στα σπίτια τους. Αυτά 

πληρώνουμε τώρα και είναι επί δικαίων και αδίκων.  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Το έλλειμμα των Δήμων κ. Δήμαρχε θα το κόψουμε από 

μισθούς και συντάξεις πάλι; Για να καταλάβω. Πού θα το βρούμε;  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Όχι, αλλά τα πράγματα πρέπει να γίνονται σοβαρά.. 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Εκεί νομίζω ότι μιλάει9 με πιο μεγάλη τόλμη Άρη, ο 

Δήμαρχος λέει «ας γίνουν και απολύσεις αν υπάρχει αξιολόγηση ότι πρέπει να 

γίνουν, όχι οριζόντια περικοπή».  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Γιατί δεν την κάνετε; Ξεκινήστε.  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Η αξιολόγηση έχει αρχίσει.  
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Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Κύριε Δήμαρχε ξεκινήστε, κάντε το, αυτό είναι σωστό που 

λέτε,  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Να την τελειώσουμε την αξιολόγηση. Σ’ εμάς δεν έχει γίνει 

αξιολόγηση. Πώς έρχεται η κυβέρνηση αυτή τη στιγμή και μου λέει όλους της 

Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης Διοικητικού πρέπει να φύγουν; Ποιος 

αξιολόγησε τις Διευθύνσεις μου και τις Υπηρεσίες και ποιος αξιολόγησε και 

τους ανθρώπους;  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Πόσους έχετε εσείς σ’ αυτή την κατηγορία εργαζομένους 

κ. Καμίνη;  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Κύριε Πορτοσάλτε, θα φύγουν από μας 100 άνθρωποι. 

Υπάρχουν πάρα πολλοί ικανοί. Και ρωτάω εγώ: Γιατί οι άνθρωποι αυτοί να 

φύγουν έτσι;  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Πόσον καιρό θέλετε για αξιολόγηση κ. Δήμαρχε;  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Ακούστε, δεν το κάναμε τόσα χρόνια αυτό…  

Α. ΠΟΡΤΟΣΑΛΤΕ: Να το κάνουμε τώρα, να πιέσουμε να γίνει τώρα.  

Γ. ΚΑΜΙΝΗΣ: Έχει αρχίσει η αξιολόγηση, θα την τελειώσουμε γρήγορα. Εγώ 

προτίθεμαι στο Δήμο, μόλις μου πουν αμέσως να τη βάλω μπρος.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Εγώ λέω, γιατί και ο κ. Καμίνης συμφωνεί ότι είναι 

τυφλός ο νόμος, εμείς λέμε σαν εργαζόμενοι, να παγώσει η διάταξη, να γίνει 

άμεσα η καταγραφή..  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Το δέχεστε αυτό που λέει ο Δήμαρχος όμως; Να γίνει 

αξιολόγηση και ν’ απολυθούν; Πάει παραπέρα ο κ. Καμίνης.  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Πρώτα είναι η καταγραφή και μετά να γίνει 

αξιολόγηση. Αξιολόγηση όμως δε μπορεί να κάνει μεμονωμένα ο κάθε Δήμος.  

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Μην πετάτε τη μπάλα στην εξέδρα κ. Μπαλασόπουλε. 

Πριν κλείσουμε σας ρωτάω απλά, αν γίνει αυτό θα δεχθείτε απολύσεις;  

Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Αφήστε με να τελειώσω.. Λέω, τρία χρόνια το 

Υπουργείο Εσωτερικών έχει αναθέσει στο Υπουργείο Εσωτερικών της 

Γερμανίας να κάνει την αξιολόγηση και φταίει ο Δήμαρχος Αθηναίων ή ο 

Μπαλασόπουλος ή η ΠΟΕ-ΟΤΑ; 

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Κύριε Μπαλασόπουλε θα μου δώσετε απάντηση ή θα 

μείνει το ερώτημα αναπάντητο; Αν γίνει αξιολόγηση θα δεχθείτε απολύσεις;  
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Θ. ΜΠΑΛΑΣΟΠΟΥΛΟΣ: Μα δεν πρόκειται να υπάρξουν με την αξιολόγηση 

απολύσεις. Για ποιο λόγο; Διότι 1/1/13 έρχονται 200 νέες αρμοδιότητες. Ποιος 

θα τις κάνει κ. Ευαγγελάτο;                      

Ν. ΕΥΑΓΓΕΛΑΤΟΣ: Δεν έχουμε άλλο χρόνο. Σας ευχαριστούμε πολύ. 


